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Vragen en opwaardering m.b.t. SB Spooragenda 
 

Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 
SGP 1 Opwaardeerverzoek: Graag gaan we met de 

commissie en gedeputeerde in gesprek over 
de inzet van de provincie Utrecht. Met name 
over de inzet op regiopoorten en 
goederenvervoer. 

- 
 

 2 Wat is het gevolg van de ambitie om de 
stations Leidsche Rijn en Lunetten-
Koningsweg op te waarderen voor andere 
IC-knooppunten in de provincie?  

De ambitie voor Leidsche Rijn heeft geen 
gevolgen voor andere IC-knooppunten in de 
provincie. Voor station Lunetten Koningsweg 
is er een wisselwerking met de bediening 
van Driebergen Zeist: zie punt 3. 
 

 3 Betekent dit dat er andere IC-stations in de 
provincie worden afgewaardeerd? 

In de corridorstudie Utrecht Arnhem Duitse 
grens van regio (niet alleen provincie 
Utrecht maar ook Gelderland en regio 
Arnhem/Nijmegen) en Rijk wordt onderzocht 
hoe verschillende opgaven (zowel regionaal 
als nationaal) samenhangen en welke 
structurerende keuzes noodzakelijk zijn voor 
bepaalde scenario’s. Als de inzet van de 
regio wordt om op lange termijn een IC-
station Lunetten Koningsweg te willen 
realiseren, kan dat mogelijk gevolgen 
hebben voor IC-bediening elders. De voor- 
en nadelen worden pas inzichtelijk als de 
scenario’s onderzocht zijn. Dan is ook een 
goede afweging van belangen mogelijk. 

 


